
ACTA	REUNIÓ	CONSELL	GESTOR	DEL	CASAL	DE	LA	GENT	GRAN	DE	GIRONELLA	celebrada	el	

dia	30	de	juny	de	2016	a	les	17.00h.	

	

ASSISTENTS:	 	David	Font	 (alcalde	de	Gironella),	 i	Teresa	Terricabres	 (regidora	d’atenció	a	 les	

persones	 i	 salut),	 Josep	Mª	Castellà	 (representant	de	 l’equip	de	govern),	 Ramon	Vila,	Vicenç	

Sala	 (membres	de	 l’Associació	Gerundella),	Conxita	Corbera,	Mari	 Lahoz,	Mª	Carme	Fornells,	

Ramona	Tubau		(representants	de		 les	comissions	de	La	Llar),	Luisa	López,	Mª	Antònia	Núñez	

(ARADA),	 Santi	 Felius	 (Director	de	 la	 coral	 infantil	 les	 veus	de	Gironella),	Vicenç	Vilalta	 (Club	

petanca	 Gironella)	 Montse	 Pont	 (Treballadora	 social)	 Erica	 Calatrava	 i	 Maria	 Paz	

(dinamitzadores	del	Casal).		

Excusa	la	seva	assistència:	Marc	Rojes	(representant	ERC)	

L’Alcalde	de	Gironella	presenta	a	la	Teresa	Terricabres	com	a	regidora	d’atenció	a	les	persones	

i	salut.	

1.S'aprova	l'acta	de	la	darrera	reunió	del	Consell	Gestor	celebrada	el	dia	19	de	d’abril	de	2016.		

2.	Seguiment	de	les	activitats	realitzades	durant	el	tercer	trimestre	del	curs	2015-2016.	

Actualment	 s’estan	 fent	 totes	 les	 activitats	 que	 es	 van	 establir	 al	 primer	 trimestre	 excepte	

bijuteria	que	s’està	fent	sota	demanda.	

Pel	que	fa	a	les	activitats	puntuals	s’han	organitzat	les	següents:	

- Roses	solidàries	per	Sant	Jordi:	el	material	i	la	tallerista	ho	paga	l’Ajuntament.	Aquest	

any	 es	 van	 beneficiar	 86	 persones	 majors	 de	 80	 anys	 i	 hi	 va	 haver	 un	 total	 de	 32	

persones	que	van	repartir	roses	i	15	que	van	fer-ne	la	confecció.	

- Concurs	literari:	el	cost	és	assumit	íntegrament	per	l’Ajuntament.	

- Intercanvi	a	Gironella	de	Castellet	i	la	Gornal.	El	cost	total	d’aquesta	activitat	va	ser	de	

1817	€	i	1485	€	van	ser	les	entrades.	

- Sortida	a	la	Batalla	de	l’Ebre:	es	va	haver	d’anul·lar	per	manca	de	participació.	

- Intercanvi	 a	Castellet	 i	 la	Gornal:	 sortida	anul·lada.	 El	David	 comenta	que	 s’haurà	de	

replantejar	 el	 format	 dels	 intercanvis.	 La	 Montse	 explica	 que	 hi	 hauria	 d’haver	

compromís	per	part	dels	assistents	d’estar	inscrits	a	l’anada	i	a	la	tornada.	

- Sortida	al	parlament	i	a	la	Pedrera.	L’ajuntament	assumirà	la	visita	a	la	Pedrera	que	són	

825	€.	



3.	Proposta	i	aprovació,	si	s’escau,	de	les	activitats	que	es	realitzaran	durant	el	mes	de	juliol.	

-	divendres	1	de	juliol	festa	de	final	de	casal.	

-	Dimecres	20	visita	guiada	pel	nucli	antic	de	Gironella.	

Pel	que	fa	a	les	activitats	proposades	hi	ha	un	ampli	ventall	d’activitats:	

Aquagim,	 iniciació	 a	 la	 natació,	 kundalini	 ioga,	 gimnàstica	 dolça,	 tai-txi,	 coutry,	 hipopresius	 i	
esquena	saludable,	cuina,	pintura,	costura,	 iniciació	al	català,	 repàs	de	català,	 tallers	pràctics	
d’anglès	 i	francès,	àlbum	Hoffman,	ús	telèfons	mòbils,	navegar	de	forma	segura	per	internet,	
en	total	hi	ha	68	persones	inscrites.	

4.	Proposta	de	les	activitats	que	es	realitzaran	el	primer	trimestre	del	curs	2016-2017	

De	 cara	 a	 la	programació	2016-2017	 totes	 les	 activitats	d’aquest	 curs	 també	es	mantindran,	
amb	algun	canvi	de	professor	i	amb	alguna	novetat	com	cuina.	

Pel	que	fa	al	teatre	es	creu	convenient	donar	cabuda	a	tota	aquella	persona	usuària	de	la	llar	
que	hi	vulgui	participar	tot	i	no	tenir	experiència.	

5.	Novetats	dels	serveis	oferts.	

� La	nova	normativa	del	servei	de	Podologia	es	valora	com	a	positiva,	ja	que	així	tots	els	
usuaris	de	la	llar	hi	tenen	cabuda.	Es	crea	una	llista	d’espera	per	a	usuaris	que	no	els	hi	
toqui,	en	cas	de	quedar	hores	lliures	se’ls	hi	donaria	pas.	

� Perruqueria,	han	utilitzat	el	servei	2	persones	al	mes	de	maig.	Algunes	perruqueres	no	
es	presenten	el	dia	assignat,	tal	i	com	es	va	acordar,	i	se	les	ha	de	trucar	cada	cop	que	
tenen	algú	apuntat.	

� Fisioteràpia,	 34	usuaris	 han	 fet	 ús	del	 servei	 al	 febrer,	 26	 a	 l’abril	 i	 35	 al	maig.	Molt	
bona	valoració	d’aquest	servei	per	part	dels	usuaris.	

La	regidora	Teresa	comenta	que	amb	el	servei	perruqueria	hi	ha	dues	opcions:	treure	el	servei	
o	posar-lo	a	concurs	perquè	fa	molt	temps	que	no	funciona.	Pel	que	fa	al	servei	de	podologia	i	
fisioteràpia	cal	deixar	clar	que	són	serveis	de	manteniment	i	no	de	tractament.	

	

8.	Associació	de	gent	gran	de	Gerundella.	

Comuniquen	que	la	berbena	de	St.	Jaume	serà	el	divendres	22	de	juliol.	

9.	Assumptes	sobrevinguts.	

El	David	explica	que	el	dia	11	de	juliol	començaran	les	obres	de	la	1a	planta	i	que	s’haurà	de	
conviure	3	mesos	amb	l’obra.	Constarà	de	3	espais	i	una	sala	polivalent	amb	aire	acondicionat.	

La	Ramona	pregunta	si	hi	haurà	billar.	



El	David	respon	que	sí	que	hi	haurà	un	billar,	i	que	ja	tenen	una	proposta	per	on	podria	anar	el	
billar	i	on	podria	anar	el	nou	despatx	de	Gerundella.	També	us	comento	que	de	moment	no	es	
posarà	aire	acondicionat	a	la	planta	baixa.	

L’Erica	comenta	que	al	mes	d’agost	vindrà	a	Gironella	la	mare	de	Déu	de	Queralt	i	es	planteja	
fer	una	activitat	de	manualitat	per	engalanar	els	carrers	per	allà	on	passarà,	 també	se	 li	 farà	
una	cantada.	

Hi	ha	una	comissió	de	gent	gran	que	va	ser	creada	des	del	Consell	Comarcal	i	que	fan	trobades	
bimensuals	amb	temes	relacionats	amb	aquesta	població	i	s’ha	d’escollir	a	una	persona	com	a	
representant.	

La	Montse	comenta	que	la	persona	escollida	tindrà	suport	des	del	Casal.	

11.	Precs	i	preguntes.	

	

A	 les	 18:15	 es	 dona	 per	 acabada	 la	 reunió	 i	 es	 proposa	 data	 per	 al	 proper	 consell	 gestor	 el	
dijous	15	de	setembre.	


